



Datum 2019-01-29  
Dagordning Styrelsemöte nr. 16

1. Mötet öppnas

Fredrik förklarar mötet öppnat klockan 12:15

2. Val av mötets ordförande

Förslag: Fredrik Skeppstedt. Vald

3. Val av justeringsperson

Förslag: Anton Olsson. Vald

4. Val av sekreterare

Förslag: Andreas Johansson. Vald

5. Kallade

Anton Olsson, Fredrik Skeppstedt, Otto Björnsson, Andreas Johansson, Emelie Ericsson, Joel Henegård, Jonathan Svedberg, Madeleine Laason, Matilda Kuusela, Peter Bakai, Richard Linde, Robin Eng Engmark, Sandra Weideryd, Viktor Hjalmarsson, Albin Rimming, Julia Hagberg Fyrberg

6. Adjungering

Inga

7. Mötet behöriga utlysande

Mötet är behörigt utlyst

## 8. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns

## 9. Föregående mötesprotokoll

Ska arkiveras

## 10. Ev. bordlagda frågor

### a. Spons Damsittningen

Föregående år gick 16 st byggare. Vi vill sponsra våra medlemmar, inte själva sittningen.

### b. Vera Event 8/3

Ingen ny information

## 11. Lägesrapport

Joel: Det var kul i lördags, det var lite kaosartat! Men det märktes inte utåt. Kan ha hittat en person till sittning, letar för fullt efter medlemmar att fylla vakanta poster med.

Jonathan: missade sitt möte, tycker inte om systemet för möten. Det är otydligt. Har fått information om sin roll och vad som ska ske under AMO veckan.

Viktor: Jobbar med pubrundan

Otto: Emma och Otto ska snickra ihop en ansökan till BAM, tänkte tidigarelägga ansökan lite iår.

Sandra: Hade studiebesök på yllefabriken igår, det var spännande och gick bra! Försöker headhunta folk till Nora 19/20.

Madeleine: Har möte imorgon, ska vara en mäsas snart för gymnasieelever som hon ska få information om.

Emelie: Har haft VK det gick bra! Har möte imorgon och ska börja prata om Vårsittning-N.

## 12. Ordförande informerar

Var på ORN, Lintek har valt in 3 nya till kårledningen. Ladok vill att vi ska rapportera problem. Studentföreningsbokning kommer ses över. N-sektionen kommer få 5 st inlogg för att kunna boka salar. Varit på möte med ITN, datorsalen gruvan skall flyttas. ITN arbetar med komunen och vill göra en sk. Testbädd. Beslut om man ska visa resultatstatistik på tentor tas senare i vår. Lintek ser över vad

man kan ha för incitament till att vara medlem. Just nu är det ca 15% av studenterna som är med. Martin Rantser, kommer att anordna en tävling för bästa sökfilm för rekrytering till campus Norrköping. Olika priser utlovas till vinnaren.

### 13. Studienämndsordförande informerar

Alla årskurser har gjort sina utvärderingar. Snordfandet har legat på is den här veckan pga VK.

### 14. Näringslivsansvarig informerar

Inget nytt

### 15. Uppföljning att göra från förra mötet

#### a. Almroth

Inget nytt. Robin jobbar vidare med att nå dem.

#### b. Kassör N-sektionen

Matilda har pratat med Andreas i Fest-N, Fredrik pratar vidare med honom och informerar honom om posten och vilket arbete som krävs.

### 16. Diskussionspunkter

#### a. Söket styrels-N 2019/2020

Jobba med att synas på sociala medier för att få ett ökat intresse. Vårmeeting är preliminärbokad den 17:e April, tentap ligger 18-24:e Mars. Förra året lades bilder upp i februari med beskrivning om varje post samt en bild på sittande på posten. Förslag på aktiviteter är en Ovvefixarkväll.

#### b. Medlemssystem N-sektionen

Medlemssystem behöver upprättas för våra medlemmar. Frågan är om vi ska fixa ett system och starta upp det eller att göra klart allt och låta nästa generation starta upp det. Vi behöver få godkänt av våra medlemmar för att spara deras känsliga uppgifter under en speciell tidsperiod. Vi har tillåtelse att spara personliga handlingar i vårt system med Gsuite.

Frågan bordläggs från och med nu!

### c. Spökbollsturnering 2019

Anton pratar med Ebersteinska för att få förslag på möjliga datum. Krav är lördag!

### d. Förslag på stadgaändringar VM2019

Stadga ändringar behöver pratas igenom och tas fram

## 17. Övriga frågor

Vårsittningen: Fest-N annordnar och Styrels-N betalar

## 18. Nästa möte

5/2-19 12:15 i TP 40

## 19. Att göra till nästa möte

Anton pratar med ebersteinska  
Fredrik pratar vidare med Andreas  
Robin ringer Almroth  
Andreas arkiverar protokoll

Alla: bli bättre på att marknadsföra oss på sociala medier.

Fredrik förklarar mötet avslutat 12:58



Ordförande, Fredrik Skeppstedt



Sekreterare, Andreas Johansson



Justerare, Anton Olsson